
100 years of the Estonian-language University of Tartu. 320 years from the temporary relocation of the University of Tartu
to Pärnu (1699-1710). 15 years of the Sun Dial in front of the University of Tartu in Pärnu. 30 years from the Baltic way. 30
years from the reinstatement of local governments in Estonia and from the fall of the Berlin Wall = 100 Jahre
estnischsprachige Universität Tartu. Vor 320 Jahren zog die Univärsität Tartu nach Pärnu (1699-1710). 15 Jahre
Sonnenuhr vor der Universität Tartu in Pärnu. 15 Jahre Sonnenuhr vor der Universität Tartu in Pärnu. 30 Jahre nach der
Baltischen Kette. 30 Jahre seit Wiederherstellung der lokalen Selbstverwaltungen in Estland und dem Berliner Mauerfall =
100 aastat eestikeelset Tartu Ülikooli. 320 aastat Tartu Ülikooli asumisest Pärnusse (1699-1710). 15 aastat Päikesekella
Tartu Ülikooli ees Pärnus. 30 aastat Balti ketist. 30 aastat kohaliku omavalitsuse taastamisest Eestis ja Berliini müüri
langemisest
2019 https://www.ester.ee/record=b5281720*est

1989. aasta teine pool – kohaliku omavalitsuse taastamise algus Eestis ja Berliini müüri langemine = Die zweite Hälfte des
Jahres 1989 - der Beginn der Widerherstellung der lokalen Selbstverwaltung in Estland und der Fall der Berliner = The
second half of 1989 – beginning of the reinstatement of local governments in Estonia and the fall of the Berlin Wall
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